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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.7.2023  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 25 września 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12:00-12:10 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 
3.  Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

 Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2022 na terenie 
działania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzoru 
Wodnego w Pszczynie, 
 

 Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2022 na terenie 
działania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzoru 
Wodnego w Cieszynie, 
 

 Pismo mieszkańców ul. Sielskiej w sprawie drogi gminnej.  
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 19 czerwca 2023r.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
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Ad.3.  
Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2022 na terenie 
działania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzoru 
Wodnego w Pszczynie, 

 

Komisja zapoznała się ze sprawozdanie i przyjęła do wiadomości. 

 Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2022 na terenie 
działania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzoru 
Wodnego w Cieszynie, 

 

Komisja zapoznała się ze sprawozdanie i przyjęła do wiadomości. 

 Pismo mieszkańców ul. Sielskiej w sprawie drogi gminnej.  
 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości. 

 

Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Chciałem zwrócić uwagę na dużą ilość zgłoszeń odnośnie nie włączania 
klimatyzacji podczas upałów przez kierowców w autobusach komunikacji 
miejskiej. 
 
Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta 
Jutro akurat jest Zarząd MZK, to przekażę tę uwagę Prezydentowi Foksowiczowi. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Mam jeszcze pytanie do pani Naczelnik, czy nowa firma która weszła na Szeroką 
będzie  opróżniała kosze tak, jak jest zapisane dwa razy w tygodniu? 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Tak. 
 
 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z dnia 19 czerwca 2023r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
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Ad.6.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


